
Kaip prailginti 
knygų skolinimosi 
laiką internetu?

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Kaip prailginti  
knygų skolinimosi  
laiką internetu?

Jeigu nespėjote perskaityti knygos

ir norite prasitęsti knygos skaitymą,

Jūs galite tai padaryti internetu.

Tada Jums reikia:

1.	 Užsiregistruoti bibliotekos puslapyje. 

Bibliotekos puslapis yra 

http://www.ibiblioteka.lt 

2.	 Paspausti užrašą

Mano užsakymai.

3.	 Kompiuterio ekrane pamatysite

knygų pavadinimus.

Tai reiškia, kad šias knygas

Jūs jau esate pasiėmę skaityti.

4.	 Prie knygų matysite mygtuką 

Pratęsti. 
Paspauskite jį.

5.	 Tada kompiuterio ekrane atsidarys langas.

Šiame lange Jums reikės pažymėti datą,

iki kada norite skaityti knygą. 

Tada vėl reikės paspausti  

mygtuką Pratęsti.

6.	 Kai tai padarysite,

pasirinktą knygą

galėsite skaityti ilgiau.

Jeigu reikia pagalbos, 

visada galite kreiptis į bibliotekos darbuotojus.
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Šį tekstą lengvai suprantama kalba rengė:

	 •	Vaikų ir jaunimo literatūros departamento 

		  Aptarnavimo skyriaus darbuotojai

	 •	Vilius Jakubčionis

Šį tekstą lengvai suprantama kalba vertino:

	 •	Aurelijus Krupavičius

	 •	koordinavo Viktorija Pilibaitienė


